
PROTOKÓŁ Nr 55
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 15 lutego 2006 roku

O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz. 
Po  przywitaniu  wszystkich  zebranych  i  stwierdzeniu  quorum  (lista  obecności  stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Podjęcie  dyskusji  na  temat  Studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Marki  w  związku  z  pismami  mieszkańców  rejonu  ulic: 
Wspólna, Złota i osiedla Horowa Góra.

4. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia  miesięcznych  kwot  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników 
zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 310).

5. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
w  I  kategorii  zaszeregowania  pracowników  zatrudnionych  w  Ośrodku  Pomocy 
Społecznej w Markach (Druk nr 311).

6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 312).

7. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 313).

8. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  zamiany  nieruchomości  bez 
obowiązku dokonywania dopłat (Druk nr 314).

9. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w sprawie  nieskorzystania  z  przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 315).

10. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty od ceny nieruchomości (Druk nr 316).

11. Wydanie opinii  o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Pani Barbary 
Parzych  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 317).

12. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Państwa Violetty 
i  Jana  Pałyska  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 318).

13. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutu Państwa Marzeny 
i  Rafała  Rycembel  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
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18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 319).

14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował  o  wycofaniu  projektu  uchwały  w  sprawie 
zamiany nieruchomości  bez obowiązku dokonywania dopłat  (Druk nr 314) i  jednocześnie 
zwrócił się z prośbą o rozpatrzenie w zamian projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie 
komunalne, zawartego w Druku nr 321.
Następnie  Burmistrz  zaproponował  zmianę  kolejności  rozpatrywania  poszczególnych 
punktów porządku obrad tak, aby po pkt. 3 zostały rozpatrzone projekty uchwał dotyczące 
protestów i zarzutu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  przyjęcia  porządku 
obrad wraz ze zgłoszonymi zmianami.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnieniem 
zaproponowanych zmian.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Podjęcie  dyskusji  na  temat  Studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Marki  w  związku  z  pismami  mieszkańców  rejonu  ulic: 
Wspólna, Złota i osiedla Horowa Góra.

4. Wydanie opinii  o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Pani Barbary 
Parzych  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 317).

5. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Państwa Violetty 
i  Jana  Pałyska  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 318).

6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutu Państwa Marzeny 
i  Rafała  Rycembel  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 
18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w 
obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 319).

7. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia  miesięcznych  kwot  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników 
zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 310).
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8. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
w  I  kategorii  zaszeregowania  pracowników  zatrudnionych  w  Ośrodku  Pomocy 
Społecznej w Markach (Druk nr 311).

9. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 312).

10. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 313).

11. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze 
przetargu niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne 
(Druk nr 321).

12. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w sprawie  nieskorzystania  z  przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 315).

13. Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty od ceny nieruchomości (Druk nr 316).

14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt.  3  Podjęcie  dyskusji  na  temat  Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Marki w związku z pismami mieszkańców rejonu ulic: Wspólna, Złota 
i osiedla Horowa Góra.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  przywitał  zaproszonych  na  posiedzenie  Komisji 
proboszczów  parafii  mareckich:  ks.  Henryka  Drożdża,  ks.  Dariusza  Gugałę  oraz  ks. 
Wojciecha Makowskiego, a następnie odczytał  pisma mieszkańców rejonu ulic:  Wspólnej, 
Złotej i osiedla Horowa Góra w sprawie przekazania części działki nr ewid. 74/21 przy ul. 
Wspólnej  pod  budowę  kaplicy  (załącznik  nr  2  do  protokołu)  oraz  wniosek  Proboszcza 
Henryka Drożdża w tej sprawie wraz z podpisami mieszkańców.
Jednocześnie Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz wyjaśnił, że w obecnie obowiązującym 
miejscowym planie  zagospodarowania  przestrzennego  omawiana  nieruchomość  w  całości 
została  przeznaczona  pod  usługi  oświaty  i  sportu.  W  związku  z  finalizacją  prac  przy 
opracowywaniu  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
miasta Marki należy podjąć decyzję o docelowym przeznaczeniu tej nieruchomości.

Robert  Danielak  pracownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Planowania 
Przestrzennego  przedstawił  multimedialną  prezentację  omawianej  nieruchomości  oraz 
proponowaną  lokalizację  kaplicy,  z  uwzględnieniem  zagospodarowania  pozostałej  części 
działki pod budowę gimnazjum oraz terenów zieleni.

Radny Robert Tankiewicz zapytał, jaką część działki nr ewid. 74/21 należałoby wydzielić pod 
budowę kaplicy.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  odpowiedział,  że  we  wniosku  wymieniona  została 
powierzchnia około 2 ha.

Radna Małgorzata Babiuch – Hall zwróciła się z prośbą o informację, czy złożone pod petycją 
w sprawie budowy kaplicy przy ul. Wspólnej podpisy nie dotyczyły planowanej poprzednio 
budowy kaplicy na Zieleńcu.
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Proboszcz Henryk Drożdż odpowiedział, że wierni wyrażali poparcie dla idei budowy kaplicy 
we wschodniej części miasta Marki, bez wskazania konkretnej lokalizacji.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zwrócił  się  z  prośbą  o  wyrażenie  opinii  na  temat  planów 
budowy nowej  kaplicy w Markach do ks.  Wojciecha Makowskiego oraz  do  ks.  Dariusza 
Gugały.

Proboszcz  Henryk  Drożdż  uzasadnił  prośbę  o  przekazanie  części  ww.  nieruchomości  na 
wskazany we wniosku cel i zapewnił zebranych o akceptacji dla nowej inwestycji ze strony 
ks. biskupa Sławoja Leszka Głódzia, Ordynariusza Diecezji Warszawsko – Praskiej.

Ks.  Dariusz  Gugała  podziękował  za  pomoc  władz  miasta  przy  budowie  kaplicy  przy  ul. 
Ząbkowskiej i zapoznał zebranych z perspektywami kontynuacji tej inwestycji w najbliższych 
latach.  Następnie poinformował, że do kaplicy uczęszcza około 700 osób, chociaż parafia 
liczy szacunkowo około 3.000 wiernych.

Burmistrz Janusz Werczyński podkreślił, ze w chwili obecnej nie jest rozpatrywana kwestia 
przekazania części działki nr ewid. 72/21 pod budowę kaplicy, ale przeznaczenie tego terenu 
w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Marki pod 
usługi  kościelne,  co  w  dalekiej  przyszłości  stworzy  możliwość  przystąpienia  do  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego a dopiero w dalszej konsekwencji na 
realizację ww. zamierzenia.

Radny  Bogusław  Dąbkowski  zaproponował  odwołanie  się  w  tej  sprawie  do  opinii 
mieszkańców miasta.

Ks.  Henryk Drożdż zapytał,  co ma przekazać wiernym na temat stanowiska Rady Miasta 
Marki wobec złożonego wniosku o przekazanie części nieruchomości o nr ewid. 72/21 pod 
budowę kaplicy?

Radna Agata Świstowska wyraziła dezaprobatę wobec próby wywierania nacisku na radnych. 
Zdaniem radnej w pierwszej kolejności należy sfinalizować rozpoczętą inwestycję budowy 
kościoła przy ul. Ząbkowskiej.

Radna Małgorzata Babiuch – Hall zasygnalizowała możliwość wskazania innej lokalizacji dla 
budowy w przyszłości kaplicy w Markach.

Radny Kazimierz Kędzierski wyraził opinię, że ewentualne przekazanie pod budowę nowej 
kaplicy,  ziemi  stanowiącej  własność  gminy to  poważna decyzja,  wymagająca  od radnych 
głębokiego namysłu i nie można jej podejmować pochopnie. Wyraził również wątpliwość, 
czy mieszkańcy omawianego rejonu będą w stanie sfinansować budowę i koszty utrzymania 
nowej parafii.

Ks. Henryk Drożdż w odpowiedzi poinformował zebranych, że Kościół stanowi wspólnotę 
wiernych, która solidarnie współuczestniczy w takich przedsięwzięciach jak budowa nowych 
obiektów kultu. 
Powiedział  również,  że  w  ramach  swojej  pracy  duszpasterskiej  zaobserwował  liczne 
problemy  rodzinne  wśród  mieszkańców  omawianego  rejonu  miasta  i  w  związku  z  tym 
przewiduje  dodatkowo  możliwość  uruchomienia  przy  nowej  kaplicy  np.  przedszkola, 
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prowadzonego przez siostry zakonne lub osoby świeckie, którego misją będzie wspomaganie 
rodzin. 

W trakcie  dyskusji  nad  tym punktem porządku  obrad  udział  wzięli  wszyscy  członkowie 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej oraz zaproszeni goście.

W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  nie  zajęła 
stanowiska w omawianej sprawie.

Pkt.  4 Wydanie opinii  o projekcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Pani  Barbary 
Parzych  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla  wyodrębnionego  obszaru  planu 
stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 
58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 317).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały a Robert  Danielak, pracownik 
Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Planowania  Przestrzennego  przedstawił 
multimedialną  prezentację  graficzną  wyodrębnionego  obszaru  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

W dyskusji udział wzięli: radny Bogdan Trzemecki, radna Urszula Paszkiewicz, radna Teresa 
Sobolewska,  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz,  Burmistrz  Janusz  Werczyński  oraz 
Robert  Danielak,  pracownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Planowania 
Przestrzennego.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 317.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
rozpatrzenia  protestu  Pani  Barbary  Parzych  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części miasta Marki dla 
wyodrębnionego obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 18, 19, 
20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w obrębie 
geodezyjnym 5-08.

Pkt. 5 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Państwa Violetty i 
Jana Pałyska wniesionego do ustaleń projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla  wyodrębnionego  obszaru  planu 
stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 
58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk nr 318).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Robert  Danielak,  pracownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Planowania 
Przestrzennego omówił ww. projekt uchwały przy wykorzystaniu multimedialnej prezentacji 
południowej części miasta Marki.

W dyskusji udział wzięli radny Tadeusz Skłodowski i Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz.

Dodatkowych wyjaśnień udzielili Burmistrz Janusz Werczyński i Robert Danielak.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu Państwa Violetty i Jana Pałyska 
wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla  wyodrębnionego  obszaru  planu 
stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 55, 57/1, 57/2, 
58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w obrębie geodezyjnym 5-08.

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt 
uchwały, zawarty w Druku nr 318.

Pkt. 6 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutu Państwa Marzeny i 
Rafała  Rycembel  wniesionego  do  ustaleń  projektu  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  południowej  części  miasta  Marki  dla  wyodrębnionego 
obszaru planu stanowiącego część działek o nr ewid.: 8, 9, 10, 11, 18, 19, 20, 23, 24, 25, 26, 
55, 57/1, 57/2, 58, 223, 225, 226, 227, 228, 229, 232, 233 w obrębie geodezyjnym 5-08 (Druk 
nr 319).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  i  Robert  Danielak,  pracownik  RGN  omówili  ww.  projekt 
uchwały.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: radny Tadeusz Skłodowski, radna 
Małgorzata Babiuch – Hall oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w 
sprawie wydania opinii o ww. projekcie uchwały.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
zawarty w Druku nr 319 (w głosowaniu nie brał udziału 1 radny).

Pkt. 7 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia  miesięcznych  kwot  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników zatrudnionych  w 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 310).
Pkt. 8 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w 
I  kategorii  zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej w 
Markach (Druk nr 311).

Projekty uchwał stanowią załączniki nr 6 i nr 7 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zaproponował  rozpatrywanie  obu  projektów  uchwał 
równocześnie, ponieważ oba dotyczą systemu wynagradzania pracowników Ośrodka Pomocy 
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Społecznej, a następnie dokonał analizy projektów i omówił mechanizm ustalania najniższego 
wynagrodzenia w OPS.

W  dyskusji  głos  zabrali:  radny  Tadeusz  Skłodowski,  radny  Bogdan  Trzemecki,  radny 
Grzegorz Młodzianowski, Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz, radna Małgorzata Babiuch – 
Hall oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w sprawie  wydania 
opinii o projektach uchwał, zawartych w Druku nr 310 oraz Druku nr 311.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał: 
w  sprawie  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  ustalenia  miesięcznych  kwot 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej w 
Markach oraz w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych w Ośrodku Pomocy Społecznej w Markach (w głosowaniu nie 
brał udziału 1 radny). 

Pkt. 9 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do  zasobu  nieruchomości  gminnych,  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  (Druk  nr 
312).
Pkt. 10 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do  zasobu  nieruchomości  gminnych,  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  (Druk  nr 
313).

Projekty uchwał stanowią załączniki nr 8 i nr 9 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński zaproponował, aby Komisja rozpatrzyła oba projekty uchwał 
jednocześnie,  ponieważ  dotyczą  one  roszczeń  właścicieli  nieruchomości,  zajętych  pod 
urządzenie dróg.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 10
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  zawarte  w 
Druku nr 312 i w Druku nr 313.

Pkt. 11 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze 
przetargu niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne (Druk nr 
321).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały.
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Wobec  nie  podjęcia  dyskusji  w  tym  punkcie  porządku  obrad  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym 
w Druku nr 321.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 10
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej mienie komunalne.

Pkt. 12 Wydanie opinii  o projekcie uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 315).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński zapoznał zebranych z treścią ww. projektu uchwały.

Nie została podjęta dyskusja, wobec czego Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził 
głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 315.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa pierwokupu.

Pkt.  13  Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty od ceny nieruchomości (Druk nr 316).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  swoje  stanowisko wobec  zapisów zawartych  w 
projekcie uchwały.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wydania  opinii  o 
projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 316.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 0
przeciwko – 10
wstrzymało się – 1

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  negatywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (Druk nr 316).

Pkt. 14 Sprawy różne.

Radny  Bogusław  Dąbkowski  zaproponował  zwrócenie  się  do  ks.  Henryka  Drożdża 
Proboszcza Parafii pw. św. Izydora w Markach, z prośbą o wybudowanie toalety w budynku 
tzw. „starej plebani” przy ul. Piłsudskiego 93, przy okazji zaplanowanego remontu.
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Nie została podjęta dyskusja w tej sprawie.

Pkt. 15 Zamknięcie posiedzenia.

O  godzinie  1700 Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zamknął  posiedzenie  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej.

Protokołowała Przewodniczący Komisji
Elżbieta Jurczyk           Budżetowo – Gospodarczej

  Tadeusz Sienkiewicz
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